

Protokoll fört vid Skogstorps Golf's styrelsemöte

Datum: 2016-04-04
Plats: Hemma hos ordförande
Närvarande: Alf Svensson
Olle Nilsson
Micael Petersson
Charlotta Klintmalm
Tomas Ericsson
Maria Larsson
Nina Lindström
Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd

§ 1 **Mötets öppnande**

Alf förklarade mötet för öppnat.

§ 2 **Dagordning**

Dagordningen godkändes.

§ 3 **Föregående protokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 **Ordförandens punkt**

- a) *Återkoppling kommunen*
Har inte hänt något nytt sedan sist.

Alf har fått en påringning från Lars Andersson, P00, angående spelare i laget som skulle behöva ekonomiskt stöd/hjälp för att kunna spela fotboll. Det handlar om ensamkommande flyktingbarn som brinner för fotbollen och de har redan varit med och spelat första träningsmatchen. De behöver stöd och hjälp med framförallt träningskläder/ställ. Vi undersöker bidragsmöjligheter samt ser hur andra föreningar har löst frågan.

§ 5 **Konsulentens rapport**

- a) *Underhåll klubbhus*
Vi börjar så sakteliga väcka denna punkt igen. Vi stämmer av med Lasse Andersson om att påbörja arbetet med att byta södergaveln.
- b) *Ambassadör EEM*
Hushållen i Skogstorp har redan fått två utskick av EEM själva så behöver nog inte lägga egna, däremot har Maria tagit hem ytterligare foldrar och dessa kan vi dela ut vid andra tillfällen.

Ruljangsen är i full gång på kansliet nu! Märks att våren är kommen.

Övriga rapporter från konsulenten

- Det har kommit önskemål från lagen om att införskaffa ytterligare ett par 7-mannamål då vi har många lag som spelar samtidigt. Maria ser till att det blir inköpt.
- P00 har fått 10 000kr till laget från Sparbanksstiftelsen.
- Det har kommit en intresseförfrågan från SISU, Kommunen och EIS angående en utbildningsresa. Denna gång går den till Zadar i Kroatien den 17-20 september. Svar behövs senast 28 april om vi är intresserade. Vi kommer att delta med två personer, Maria är en av dem.

§ 6 **Ekonomi**

Ingen ekonomirapport vid detta möte då revisorn blev sjuk när avstämningsmötet skulle hållas.

a) **Sponsring**

Gubbklubben sponsrar herrlaget med 5000kr för inköp av overaller.

En folder ska tas fram för att delas ut i laget så vi når längre ut i vårt sökande av sponsorer.

§ 7 **Verksamhetsfrågor**

a) **Ungdom**

P00 har haft sin första träningsmatch och det blev storvinst med 9-2.

Vi har brist på tränare i vissa lag och vi diskuterade hur vi kan lösa problemet. Alltför ofta är det föräldrar som ställer upp som tränare i sina egna barns lag.

Vi har en "guldgruva" i de ungdomar som varit ledare under fotbollsskolan – kan vara värt att fråga dem.

b) **Senior**

Träningar och träningsmatcherna är igång.

c) **Arrangemang**

Nästkommande arrangemang är Valborg och därefter Midsommar.

i.) Valborg

Dags att dra igång planeringsmöte, bokad till den 11/4 kl 19:00. Nina och Maria håller i kontaktföräldramötet.

Varor behöver inhandlas och Maria och Tomas fixar den biten.

§ 9 **Skrivelser**

Inga inkomna.

§ 10 **Övriga frågor**

På onsdag är vi med på Föreningsmässan och Maria har tagit fram en folder som vi tar med.

Olle och Micke var iväg på information från Leader (ansökningar om EU-stöd) i Malmköping.

Frågan om eventuellt nybygge av klubbhus och planer på andra sidan har vi inte fått så mycket mer info om.

Nina och Maria har varit på EIS årsmöte samt lyssnat på kommunen rörande nybygget av arenan vid Munktellområdet. De fick även information/förhandstift på ombyggnationen av själva Munktellarenan.

Tommy Grandell har börjat jobba igen som vaktmästare men har ett antal dagar/veckor då han behöver vara ledig. Dessa tider får vi försöka lösa själva. Tomas är fortfarande intresserad av tjänsten och vi behöver ta ett separat möte angående detta.

Gubbklubben har haft årsmötet, 18 av 45 medlemmar deltog, och där bildades en arbetsgrupp som ska jobba med en tidskrift som har arbetsnamnet "Hundraåringen".

Summering av Skogstorps Golfs årsmöte är beskrivet av ett ord; besvikelse! Att vi har så många medlemmar med så många åsikter, men inte dyker upp när det väl gäller...

§ 11 Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir den 2/5 kl 18:00 på Orrliden.

§ 12 Mötets avslutning

Alf tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson